



Code of Conduct - Affiliate Societies Online Discussion Forum

The Affiliate Societies' online Discussion Forum is designed to provide members with a platform for networking within their subspecialty, engaging in case discussions, sharing knowledge, seeking advice, asking questions, exchanging ideas, and fostering a supportive community with peers.

Your eligibility to participate in the Discussion Forum is contingent upon your compliance with this Code of Conduct. To ensure a positive, professional, respectful, and productive environment, CAR reserves the right to suspend or terminate participation in the Discussion Forum for anyone who violates the Code of Conduct.

The Discussion Forum is hosted through Microsoft Teams and offers a secure network provided by the Canadian Association of Radiologists (CAR) and administered by Julie Lambert, Manager of Affiliate Societies. This exclusive Discussion Forum is a member benefit, and participation is contingent upon maintaining your Canadian Association of Radiologists (CAR) membership in good standing annually.

1. Respect and Professionalism

1.1. Respect for Others: Treat all members with respect, courtesy, and professionalism. Avoid any form of discrimination, harassment, or offensive behavior based on race, gender, age, religion, nationality, sexual orientation, or any other personal characteristic.

1.2. Professional Language: Use appropriate and professional language at all times. Avoid offensive, derogatory, or inflammatory comments.

1.3. Privacy: Respect the privacy of other members. Do not share personal information, confidential data, or any sensitive information without explicit consent.

2. Content Guidelines

2.1. Relevance: Ensure that your contributions and discussions are relevant to the affiliate's subspecialty and the forum's purpose.

2.2. No Self-Promotion: Do not use the forum for self-promotion or marketing purposes. Any promotional content should be relevant to the discussion and within these guidelines.

2.3. Plagiarism: Do not plagiarize or infringe on copyright laws when sharing information or resources. Always provide proper attribution when quoting or referencing external sources.

2.4. Factual Accuracy: Strive for accuracy when sharing information or advice. Back your claims with credible sources when possible.

3. Behavior and Interaction

3.1. Constructive Engagement: Engage in discussions in a constructive and meaningful manner. Provide thoughtful insights, feedback, and ask questions to enhance the quality of the conversation.

3.2. No Trolling or Spam: Do not engage in trolling, spamming, or disruptive behavior. Keep discussions on topic and refrain from excessive posting.

3.3. Conflict Resolution: If conflicts arise, address them respectfully and privately. If a resolution cannot be reached, involve the administrator for assistance.

4. Compliance with Legal and Ethical Standards

4.1. Compliance: Ensure that all discussions and activities within the forum comply with applicable laws and ethical standards.

4.2. No Plagiarism: Do not share copyrighted materials or engage in any activities that violate intellectual property rights.

4.3. Patient Confidentiality: Do not share any patient-specific information or case details that could compromise patient confidentiality or violate regulations.

5. Exclusive Membership

5.1. Affiliate Members Only: Access to this forum is exclusive to affiliate members only. Do not share login credentials or grant access to any content to non-affiliated members.

6. Enforcement

6.1. Administrator's Authority: CAR has the authority to enforce this Code of Conduct. They may warn, suspend, or permanently ban members who violate these guidelines.

6.2. Reporting Violations: If you encounter any violations of this Code of Conduct, please report them to the administrator.

7. Patient Information Confidentiality

7.1 Patient Information: Participants must not disclose any patient-specific personal information or case details that could compromise patient confidentiality or violate regulations.

We are committed to maintaining a respectful, professional, and valuable environment for all members. Members may choose to leave the Discussion Forum at any time if they wish. Thank you for your cooperation, and we look forward to the productive discussions and networking opportunities this Discussion Forum will provide within your subspecialty affiliate society community.



Code de conduite - Forum de discussion en ligne des sociétés affiliées

Le forum de discussion en ligne des sociétés affiliées a pour but d'offrir aux membres une plateforme de réseautage avec leurs collègues de même spécialité afin qu'ils puissent participer à des discussions sur des cas particuliers, partager des connaissances, demander des conseils, poser des questions, échanger des idées et promouvoir une communauté de soutien entre pairs.

Votre admissibilité à participer au forum de discussion dépend de votre respect du présent Code de conduite. Afin d'assurer un climat positif, professionnel, respectueux et productif, la CAR se réserve le droit de suspendre la participation au forum de discussion de toute personne qui enfreint le Code de conduite, ou d'y mettre fin.

Le forum de discussion est hébergé par Microsoft Teams et offre un réseau sécurisé fourni par l'Association canadienne des radiologistes (CAR) et administré par Julie Lambert, gestionnaire des sociétés affiliées. Ce forum de discussion exclusif constitue un avantage pour les membres, et votre participation dépend du maintien en règle de votre adhésion annuelle à la CAR.

1. Respect et professionnalisme

1.1. Le respect des autres : Traitez tous les membres du forum avec respect, courtoisie et professionnalisme.

Aucune forme de discrimination, de harcèlement ou de comportement offensant fondés sur la race, le sexe, l'âge, la religion, la nationalité, l'orientation sexuelle ou toute autre caractéristique personnelle n'est tolérée.

1.2. Langage professionnel : Utilisez un langage poli et professionnel en tout temps. Évitez les commentaires offensants, désobligeants ou insultants.

1.3. Confidentialité : Respectez la vie privée des autres membres. Ne partagez pas d'informations personnelles, de données confidentielles ou toute information sensible sans consentement explicite.

2. Directives relatives au contenu

2.1. Pertinence : Assurez-vous que vos contributions et discussions sont pertinentes par rapport à la spécialité de la société affiliée et à l'objectif du forum.

2.2. Pas d'autopromotion : N'utilisez pas le forum à des fins d'autopromotion ou de marketing. Tout contenu promotionnel doit être pertinent par rapport à la discussion et conforme aux présentes directives.

2.3. Plagiat : Ne commettez pas de plagiat et veillez à ne pas enfreindre les lois sur le droit d'auteur lorsque vous partagez des informations ou des ressources. Lorsque vous citez des sources externes, veuillez toujours indiquer votre source.

2.4. Exactitude factuelle : Faites preuve d'un maximum de précision lorsque vous partagez des informations ou des conseils. Étayez vos affirmations avec des sources crédibles lorsque cela est possible.

3. Comportement et interaction

3.1. Engagement constructif : Participez aux discussions de manière constructive et sérieuse. Fournissez des informations et des commentaires réfléchis et posez des questions pour améliorer la qualité de la conversation.

3.2. Pas de trollage ni de pollupostage : Le trollage, le pollupostage et les comportements perturbateurs ne sont pas tolérés. Ne faites pas dévier les conversations de leur sujet initial et ne publiez pas trop de messages.

3.3. Résolution des conflits : Si des conflits surviennent, abordez-les avec respect et en privé. Si une résolution ne peut pas être atteinte, faites appel à l'administrateur pour obtenir de l'aide.

4. Conformité aux normes juridiques et éthiques

4.1. Conformité : Veillez à ce que tout ce que vous dites ou faites sur le forum respecte les lois applicables et les normes d'éthique.

4.2. Pas de plagiat : Ne partagez pas de matériel protégé par le droit d'auteur et ne vous engagez pas dans des activités qui portent atteinte aux droits de propriété intellectuelle.

4.3. Secret médical : Ne partagez aucune information permettant d'identifier les patients et aucun détail de cas qui pourrait compromettre le secret médical ou enfreindre la réglementation en la matière.

5. Adhésion exclusive

5.1. Membres affiliés uniquement : L'accès à ce forum est réservé aux membres affiliés uniquement. Ne partagez pas vos identifiants de connexion et n'accordez aucun accès au contenu à des membres non affiliés.

6. Mise en application

6.1. Autorité de l'administrateur : La CAR a le pouvoir d'appliquer le présent Code de conduite. Elle peut avertir, suspendre ou bannir définitivement les membres qui enfreignent ces lignes directrices.

6.2. Signalement des violations : Si vous constatez des violations de ce Code de conduite, veuillez les signaler à l'administrateur du forum.

7. Confidentialité des informations relatives aux patients

7.1 Informations sur les patients : Les participants ne doivent pas divulguer d'informations personnelles spécifiques au patient ou de détails du cas qui pourraient compromettre la confidentialité du patient ou enfreindre la réglementation.

Nous nous engageons à maintenir un climat respectueux, professionnel et profitable pour tous les membres. Les membres peuvent choisir de quitter le forum de discussion à tout moment si tel est leur souhait. Merci pour votre coopération. Nous attendons avec impatience de découvrir les discussions productives et les opportunités de réseautage que ce forum de discussion offrira à la communauté de vos sociétés affiliées de spécialités.